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Klaus Iohannis, despre Sectia speciala: Eu sunt de parere ca aceasta Sectie nu

trebuie sa existe

Candidatul PNL la alegerile prezidentiale, Klaus Iohannis, a declarat, marti seara, ca, dupa parerea sa,

Sectia de investigare a infractiunilor din justitie (SIIJ) nu trebuie sa existe. 

„Da (îmi mentin opinia desfiintarii Sectiei de investigare a infractiunilor din justitie -n.r.) Personal, nu sunt

specialist în acest domeniu, dar opinia mea de simplu presedinte al României a fost ca aceasta Sectie nu trebuia

înfiintata. Însa pentru a avea o opinie pertinenta, as mentiona Comisia de la Venetia, GRECO, care ne spun ca nu e

nevoie de aceasta Sectie si ca trebuie desfiintata. MCV ne spune ca nu e nevoie. Daca toti sunt de parere ca asa nu,

eu sunt de parere ca asa nu, PNL la fel, alte partide, totusi ne bazam pe ceva. Eu sunt de parere ca aceasta Sectie nu

trebuie sa existe", a declarat Klaus Iohannis.

Întrebat unde vede plasata structura care sa ancheteze abuzurile, prezidentiabilul PNL a replicat: „Eu ramân la

opinia pe care am spus-o. Toti acesti specialisti recomanda desfiintarea Sectiei".
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